

聖公會聖馬太小學
2023-2024 年度 P.1 至 P.6 下學期
學科獎勵計劃獲獎名單
S.K.H. St. Matthew's Primary School
2023-2024 Academic Excellence Awards(Second Term)

中文科
Chinese Language

1A	郭禮麟	陳穎心	趙振軒	孫鎔淇	陳怡諾	葉宸希	
2A	林靜	王可晴	陳子淇	鄺思瑤			
3A	/						
3B	樊恩娜	樊恩睿	王怡人	鍾秉霖	潘禮珩		
4A	唐子睿	葉文軒					
4B	陳瑜成	陳傑鑫	林子彤				
5A	傅均發	陳紫欣					
5B	/						
6A	鄺思彤	劉應隆	吳詠琳	蔡 燁	麥軒華		
6B	梁賢恒	文希妍	莫偉恒	潘子杭	邱悅		

備註(Remarks)：

(A) 一至三年級於上學期測考 / 下學期測考的總分達 180 分或以上的同學便可獲獎。

P.1 – P.3 students who obtained a total of 180 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term test and exam.

(B) 四至五年級於上學期測考 / 下學期測考的總分達 172 分或以上的同學便可獲獎。

P.4 – P.5 Students who obtained a total of 172 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term test and exam.

(C) 六年級於上學期測考 / 下學期兩次考試的總分達 172 分或以上的同學便可獲獎。

P.6 Students who obtained a total of 172 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term exams.

聖公會聖馬太小學
2023-2024 年度 P.1 至 P.6 下學期
學科獎勵計劃獲獎名單
S.K.H. St. Matthew's Primary School
2023-2024 Academic Excellence Awards(Second Term)

英文科
English Language

1A	孫鎔淇	孫佩晴	陳怡諾	AXEL	成俊祺			
2A	GAVIN	JAMES	林靜	REGINA	AKHIL	TERRENCE	NAOMI	
3A	張菲恩	GABRIEL	ISABELLA	MEGAN	MAUREEN	ANGELO	AARUSHI	ARIANNA
	杜利恩							
3B	歐陽寶兒	RIHANNA	杜建源	麥碧琦	潘禮珩			
4A	SAMANTHA	孫佩儀	MATTHAN					
4B	洪駿偉	梁綺華	NIMINGSHA					
5A	陳紫欣	林憫曦	盧俊熹	傅均發	鍾敖天	SHREESH	KEZIA	AARON
5B	KRYZTEL	張美蓮	STEFANY	JEDRICK	施正顥	ADRIKA		
6A	陳紹儀	林凱澄	劉應隆	蔡燁	邵美娜			
6B	陳嘉兒	李淳軒	曾浩倫	ADRIEL	邱悅	SAMANTHA	吳翹羽	梁鈞濠

備註(Remarks)：

(A) 一至三年級於上學期測考 / 下學期測考的總分達 180 分或以上的同學便可獲獎。

P.1 – P.3 students who obtained a total of 180 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term test and exam.

(B) 四至五年級於上學期測考 / 下學期測考的總分達 172 分或以上的同學便可獲獎。

P.4 – P.5 Students who obtained a total of 172 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term test and exam.

(C) 六年級於上學期測考 / 下學期兩次考試的總分達 172 分或以上的同學便可獲獎。

P.6 Students who obtained a total of 172 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term exams.

聖公會聖馬太小學
2023-2024 年度 P.1 至 P.6 下學期
學科獎勵計劃獲獎名單
S.K.H. St. Matthew's Primary School
2023-2024 Academic Excellence Awards(Second Term)

數學科
Mathematics

1A	孫鎧淇	陳穎心	葉宸希	陳怡諾	郭禮麟	趙振軒	
2A	林靜						
3A	/						
3B	黃芷萱	齊鈺泉	歐陽寶兒	梁恩賢	樊恩睿		
4A	唐子睿						
4B	陳瑜成						
5A	傅均發	陳紫欣	何浚樑	馮俊誠	林憫曦	陳羽軒	鄭錦軒
5B	王泊開	廖俊軒					
6A	蔡燁	孫嘉怡	鄺思彤	朱芷好			
6B	馮正希	莫偉恒	文希妍	李淳軒			

備註(Remarks)：

(A) 一至三年級於上學期測考 / 下學期測考的總分達 180 分或以上的同學便可獲獎。

P.1 – P.3 students who obtained a total of 180 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term test and exam.

(B) 四至五年級於上學期測考 / 下學期測考的總分達 172 分或以上的同學便可獲獎。

P.4 – P.5 Students who obtained a total of 172 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term test and exam.

(C) 六年級於上學期測考 / 下學期兩次考試的總分達 172 分或以上的同學便可獲獎。

P.6 Students who obtained a total of 172 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term exams.

聖公會聖馬太小學
2023-2024 年度 P.1 至 P.6 下學期
學科獎勵計劃獲獎名單
S.K.H. St. Matthew's Primary School
2023-2024 Academic Excellence Awards(Second Term)

常識科
General Studies

1A	陳穎心	孫鎔淇	陳怡諾	郭禮麟	關博譯	張寧	葉宸希
	趙振軒						
2A	林靜	陳子淇					
3B	樊恩睿	潘禮珩	鍾秉霖	樊恩娜	梁恩賢		
4A	葉文軒	陳頌恩	黃朗墨	吳詠洵			
4B	陳瑜成	林子彤	陳傑鑫	梁宇成			
5A	陳紫欣	傅均發	鄭錦軒	林憫曦	林青慧	何浚樑	馮俊誠
5B	施正顥	陳振南	黃婉鉞	羅偉峰	敖恩滿	廖俊軒	
6A	朱芷好	蘇妍熙	蔡燁	歐陽凌峰	林凱澄	劉應隆	鄧雅文
	麥軒華	吳詠琳	孫嘉怡				
6B	李淳軒	文希妍	馮正希	黃宇曦	邱悅	凌心怡	莫偉恒

備註(Remarks)：

(A) 一至三年級於上學期測考 / 下學期測考的總分達 180 分或以上的同學便可獲獎。

P.1 - P.3 students who obtained a total of 180 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term test and exam.

(B) 四至五年級於上學期測考 / 下學期測考的總分達 172 分或以上的同學便可獲獎。

P.4 - P.5 Students who obtained a total of 172 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term test and exam.

(C) 六年級於上學期測考 / 下學期兩次考試的總分達 172 分或以上的同學便可獲獎。

P.6 Students who obtained a total of 172 marks or above in 1st term test and exam OR 2nd term exams.